
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ УО ОАСБ  

       Управни одбор је радио у саставу: 

Цица Ћатић - председник 
Милан Матић  
Жељко Граовац 
Мила Вулић 
Кристиан Јанковић 
Владимир Рончевић 
Саша Здравковић 

 

   

Током 2022 године Управни одбор се састајао по потреби и одржавао седнице 

електронским путем када није било могућности за састајање. 

Управни одбор се бавио суђењима, текућим питањима и учешћем у раду Заједнице. 

У 2022 години најважнији задатак је био суђење на Светском дворанском првенству у 

Београду. 

Поред тога рађено је и на задацима везаним за план са претходне скупштине. 

 

Спровођење плана са претходне скупштине 

На претходној скупштини смо имали следећа задужења: 

- Активности везане за измену Правилника о оспособљавању и звањима атлетских 

судија  

- Активности везане за пријем нових чланова и стручно усавршавање судија  

- Активности везано за дефинисање услова за суђења за АСБ 

- Активности везане за ажурирање књиге чланова, сређивање папирне документације, 

сређивање електронске документације, вођење сајта 

- Формирати статутарну комисију која би радила на измени статута у смислу отварања 

могућности за одржавање електронски седница и састанака и по потреби измена или 

додавање других чланова статута. 

По том плану је спроведено следеће: 

- Српски атлетски савез и Заједница атлетских судија Србије није имала активности 

везано за измене правилника, а и наша Организација није једнострано ништа 

предузимала, раније је Заједница дала предлог Правилника који још није усвојен. 

- Делегирано је више од 10 кандидата за полагање судијског испита у 2023 години. 

Најактивнији у делегирању кандидата је Жељко Граовац, члан Управног одбора. 

Из Организације се исчланила Милена Петровић на лични захтев. 

 

- Сарадња са Судијском организацијом АСБ се одвијала кроз заједничка суђења, 

одржавање састанка везано за припајање нашој Организацији. Такође смо њихове 

судије позвали на нашу судијску вечеру на рачун наше Организације. 

Што се тиче суђења на њиховим такмичењима добијали смо позив телефонски или 

поруком колики број судија им недостаје да попунимо. Делегирали смо судије које 

су желеле да суде на такмичењима АСБ. Организација није наплaћивала таксу за 

организацију.  



Одржан је састанак судија обе организације са намером да у Београду буде једна 

организација како је раније било. 

Из расправе није постигнут споразум. Став АСБ је да се наша организација припоји 

њиховој или да се формира нова организација која би имала статус садашње 

њихове организације. Наша организација не може да прихвати такве услове; могло 

би да се врати на старо функционисање и да ОАСБ буде део АСБ, а све судије да 

буду учлањене. 

- Пуштен је у рад сајт ОАСБ са адресом www.oasb.rs. Сајт треба одржавати и 

ажурирати. 

Документација и даље треба да се сређује. 

- Формирана је статутарна комисија која ради на измени Статута ОАСБ. Чланови 

комисије су: Небојша Здравковић, Милена Ацић, Весна Репић, Кристиан Јанковић 

и Цица Ћатић. 

Суђења на такмичењима 

Што се тиче учешћа на суђењима, судије наше Организације су учествовале на свим 

такмичењима где је организатор САС. На свим зимским такмичењима која су се 

одржавала у дворани смо били носиоци организације суђења сем на Светском 

првенству у дворани 2022 где ни једна организација није имала улогу носиоца суђења. 

На такмичењима на отвореном у Сремској Митровици, Крушевцу и Краљеву смо 

судили заједно са осталим судијама. 

Судили смо традиционално ,,Бели крос'' 2022 године и Београдски маратон и 

полумаратон. На тим такмичењима смо судили заједно са судијама из АСБ. 

Судили смо такмичења ван стадиона за разне организаторе у Ваљеву, Убу, Кули, 

Зрењанину и Ечкој. 

Такође смо судили на митинзима ,,Top Jump’’ и Партизана. 

Учествовали смо на суђењима за АСБ на њиховим такмичењима. 

У 2022 години смо учествовали на 53 такмичења. 

О суђењу на светском првенству постоји детаљан извештај.  

Признања 

Организација је интензивно радила на припреми и спровођењу свих такмичења током 

године. На основу тога су поједине судије добиле признања: 

- судије које су учествовале на Светском првенству су добиле појединачне захвалнице 

од стране Српског атлетског савеза 

-појединачне захвалнице од Црвеног крста Палилуле за учешће у манифестацији 

,,Трка за срећније детињство'' су добиле судије које су учествовале 

- све судије које су учествовале на меморијалној трци у планинарском трчању војске на 

Дивчибарама добили су појединачне захвалнице. 

Финансијско стање 

Организација има стабилно позитивно финансијско пословање.  

Наплаћене су све таксе за суђења за Савез где смо били носиоци суђења.  

Београдски маратон је исплатио сва суђења до краја 2022 године.  

Наплаћено је суђење за ,,Бели крос'' у 2022 години. 

http://www.oasb.rs/


Судијама су исплаћена сва суђења која су ишла преко рачуна Организације. 

Плаћена је услуга израде и отварања сајта ОАСБ. 

Финансирани су трошкови одржавања 61.Скупштине. 

Финансирани су трошкови одржавања годишње судијске вечере. 

Трошкови које измирујемо су према рачуноводству и банкарски трошкови. 

Уредно се сваке године од стране рачуноводства уради завршни рачун и преда пореска 

пријава. 

Стање прихода у претходном финансијском извештају је било 115.475,65 динара. 

У 2022. години имали биланс од -84.442,92 дин. (где је ушла исплата судијама за полумаратон, 

а није ушла уплата за плумаратон која је спроведена у 2023.години) 

 

Коначан биланс узевши у обзир претходно биланс стања је +31.032,73дин. 

Надзорни одбор даје посебан извештај. 

Надзорни одбор је у саставу  

- Красоменко Милетић 

- Мирјана Бутина 

- Мирко Савић 

 

Дисциплинска комисија 

Дисциплинска комисија је у саставу: 

- Небојша Здравковић 

- Милена Ацић 

- Александра Такић 

- Ема Шаботић 

 

Током претходног периода у оквиру Организације није вођен ниједан дисциплински 

поступак.  

Било је случајева да судије иду на суђења без упознавања Организације, па је тим 

судијама скренута пажња од стране Управног одбора да Организатор треба преко 

Организације да се обрати везано за ангажовањесудија. 

Предлог плана активности за будући рад 

- сарадња са Савезом и осталим организацијама везано за унапређење рада судијских 

организација и измене Правилнике за полагање судијског испита и за лиценцирање 

- изналажење просторије за Организацију 

- рад на електронској и папирној документацији и унапређење сајта 

- довођење нових кандидата 

 

     Београд, 27. 11. 2023. год.                                                            

                Председник УО ОАСБ              

           _________________ 

                     Цица Ћатић 


